
PROTOKÓŁ Nr XIX/2004 
z sesji Rady Miejskiej w St�porkowie 

                                    odbytej w dn. 23 kwietnia 2004 r. 
 
Ad pkt 1. 
Obradom przewodniczył Przewodnicz�cy Rady Miejskiej Pan Stanisław Pietras. 
Powitał radnych Rady Miejskiej, Panów Burmistrzów, zaproszonych na obrady 
oraz bior�cych udział mieszka�ców miasta i gminy. 
Na podstawie listy obecno�ci stwierdził, �e na stan 15 radnych w obradach 
bierze udział 15 radnych.  
Stwierdził wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad pkt. 2 
Pan Przewodnicz�cy RM zwrócił si� z zapytaniem czy radni chc� wnie�� jakie� 
uwagi b�d� propozycje do otrzymanego porz�dku obrad, który przedstawia si� 
nast�puj�co: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyj�cie porz�dku obrad sesji. 
3. Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodnicz�cego Rady o działaniach mi�dzy sesjami. 
5. Informacja Burmistrza z działalno�ci mi�dzysesyjnej oraz z realizacji 

wniosków z poprzedniej sesji. 
6. Zapytania i interpelacje radnych. 
7. Sprawozdanie z wykonania bud�etu gminy za 2003 rok. 

a) zapoznanie z uchwał� Składu Orzekaj�cego RIO w Kielcach w 
sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania bud�etu Gminy za 
2003 rok, 

b) zapoznanie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie 
absolutorium Burmistrzowi, 

c) zapoznanie z uchwał� Składu Orzekaj�cego RIO w sprawie opinii o 
wniosku Komisji Rewizyjnej  

d) dyskusja, 
e) podj�cie uchwały w przedmiotowej sprawie. 

8. Podj�cie uchwały w sprawie przyst�pienia do opracowania „Planu 
Rozwoju Lokalnego”. 

9. Informacja na temat prac zwi�zanych z komunalizacj�. 
10. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
11. Sprawy ró�ne. 
12. Zamkni�cie Obrad sesji. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogło�nie przyj�li proponowany porz�dek 
obrad. 
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Ad pkt. 3 
 
Protokół z poprzedniej sesji w głosowaniu jawnym został przyj�ty jednogło�nie. 
 
Ad pkt 4. 
 
Pan Stanisław Pietras Przewodnicz�cy Rady Miejskiej zaprezentował 
informacj� o działaniach mi�dzy sesjami. 
Uwag do informacji radni nie wnie�li. 
(informacja w zał�czeniu do protokołu) 
 
Ad pkt 5. 
Informacj� o działalno�ci mi�dzysesyjnej oraz z realizacji wniosków 
z poprzedniej sesji przedstawił Pan Burmistrz Edmund Wojna. 
Do przedstawionej informacji radni nie wnie�li uwag. 
(informacja w zał�czeniu do protokołu). 
 
Ad pkt 6. 
Radni nie zadali �adnych zapyta� ani te� nie wnie�li interpelacji. 
 
Ad pkt 7. 
Pan Przewodnicz�cy Rady Miejskiej poinformował zebranych, �e na 
posiedzeniu wspólnym Komisji Pani Skarbnik zapoznała radnych ze 
sprawozdaniem z wykonania bud�etu gminy za 2003r.  
Komisje Rady Miejskiej w dniu 19.04.2004r. podj�ły uchwał� w sprawie 
pozytywnego zaopiniowania materiałów i skierowały je pod obrady sesji. 
 
Ad pkt 7 „a” 
Pan Burmistrz zapoznał zebranych z Uchwał� Nr 964/2004 Składu 
Orzekaj�cego II Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 
14 kwietnia 2004r. w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania bud�etu 
Miasta i Gminy St�porków za 2003 rok. 
 
Ad pkt 7 „b” 
Przewodnicz�cy Komisji Rewizyjnej Pan Paweł Ksi��ek zapoznał zebranych 
z wnioskiem Komisji Rewizyjnej z dnia 30.04.2004r. w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi St�porkowa. 
(Uchwała w zał�czeniu) 
 
Ad pkt 7 „c” 
Przewodnicz�cy Rady Miejskiej Pan Stanisław Pietras odczytał zebranym 
Uchwał� Nr 965/2004 Składu Orzekaj�cego II Regionalnej Izby Obrachunkowej 
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w Kielcach z dnia 14 kwietnia 2004r. w sprawie opinii o wniosku komisji 
rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy St�porków. 
(Uchwała w zał�czeniu) 
 
Ad pkt 7 „d” 
Poniewa� wszystkie w�tpliwo�ci radnych dotycz�ce sprawozdania z wykonania 
bud�etu za 2003 rok zostały wyja�nione na posiedzeniu Komisji, radni nie 
zabierali ju� głosu w dyskusji nad nimi. 
 
Ad pkt 7 „e” 
Pan Przewodnicz�cy RM odczytał projekt uchwały, natomiast w głosowaniu 
jawnym 12 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 2 głosami „wstrzymuj�cymi si�” 
podj�li Uchwał� Nr XIX/92/2004 w sprawie przyj�cia sprawozdania z 
wykonania bud�etu gminy za 2003r. i udzielenia absolutorium Burmistrzowi. 
 
Ad pkt 8. 
Pan Przewodnicz�cy RM odczytał projekt, natomiast w głosowaniu jawnym 
radni jednogło�nie podj�li Uchwał� Nr XIX/93/2004 w sprawie przyst�pienia do 
opracowania „Planu Rozwoju Lokalnego” . 
 
Ad pkt 9. 
Informacj� na temat prac zwi�zanych z komunalizacj� przedstawił 
Przewodnicz�cy Komisji Inwentaryzacyjnej Rady Miejskiej Pan Paweł Ksi��ek. 
Informacja została przyj�ta do akceptuj�cej wiadomo�ci. 
 
Ad pkt 10. 
W zwi�zku z tym, �e zapyta� i interpelacji radni nie zgłosili, odpowiedzi 
równie� nie było. 
 
Ad pkt 11. 
W sprawach ró�nych głos zabierali: 
Radny Adam St�pór – zwrócił si� do radnego Rady Powiatu Pana Józefa 
�wierczy�skiego o interwencj� na Sesji Rady Powiatu. 
Sprawa dotyczy rowów w miejscowo�ci Duraczówe, które w roku ubiegłym 
były wykonane przez Zarz�d Powiatowy Dróg i w �aden sposób nie mo�e si� 
doprosi� dyrektora Kojtka o ich popraw�. O interwencj� prosi radnego, 
poniewa� zarówno jego pro�by i pisma  do ZDP w Ko�skich, interwencja u 
Pana Przewodnicz�cego RP jak równie� pisma kierowane przez Pana 
Burmistrza nie przynosz� �adnego rezultatu. 
 
Radny Rurarz Tomasz – zwrócił si�  równie� do radnego Rady Powiatu Pana 
Józefa �wierczy�skiego o interwencj� dotycz�c� drogi od Odrow��a w kierunku 
Kielc. Modernizacja tej drogi i jej nawierzchnia była robiona w ubiegłym roku, 
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czyli jest jeszcze gwarancja. Nawierzchnia tej drogi całymi płatami odchodzi a� 
wida� w spodzie stary popsuty asfalt. 
 
Pan Burmistrz w uzupełnieniu wypowiedzi – urz�d wyst�pował kilkakrotnie 
z interwencj� dotycz�c� tej drogi.  Jest ona rzeczywi�cie na gwarancji. Firma, 
która j� wykonywała jest nie solidna. Prawdopodobnie przyj�ła zł� technologi� 
wykonywania remontu. 
 
Pan Krzysztof Krawczyk – Wiceprzewodnicz�cy RM – zgłosił wniosek o 
wywiezienie �wiru na drog� w Błaszkowie i w Wólce Pleba�skiej. Nale�y tam 
równie� zatrudni� wyrówniark�.  
 
Pan Burmistrz – w odpowiedzi – w drodze przetargu został wyłoniony 
przewo�nik do przewozu �wiru. Okazała si� jednak, �e wybór był nietrafny, 
poniewa� �wir wozi wówczas, gdy ma czas, poniewa� ma równie� umow� z 
Henklem.  
Do sołectwa Błaszków zostanie nawieziony �wir jak równie� pojedzie 
równiarka. 
 
Radny Wiesław Macherzy�ski – je�li zostanie uruchomiony wywóz �wiru na 
drogi , prosi o dowiezienie 2 zestawów do Nowego Włochowa (Wyprawy). 
 
Pan Burmistrz – w odpowiedzi radnemu Macherzy�skiemu. Droga w Nowym 
Włochowie jest drog� powiatow�. Sprawy te musz� by� uregulowane logicznie, 
poniewa� ona nie pasuje na drog� powiatow�. 
Dodaj�c do wypowiedzi stwierdził, �e uczestniczył w spotkaniu w Kielcach w 
których udział brali przedstawiciele powiatu Koneckiego i powiatu Kieleckiego 
w sprawie  zawarcia porozumienia dotycz�cego inwestycji powiatowej drogi od 
St�porkowa do Kielc. Po odczytaniu porozumienia nie podpisał go, poniewa� 
zawarta w nim była klauzula o partycypacji naszej gminy w kosztach (50%) tej 
inwestycji. Inne gminy równie� tego porozumienia nie podpisały. 
 
Radny Zieli�ski Stefan – poinformował radnych, �e Komisja Finansów 
i Rozwoju Gospodarczego w dniu 27.04.2004r. dokona objazdu dróg gminnych. 
 
Pan Józef �wierczy�ski – Radny Rady Powiatu – stwierdził, �e wszystkie 
wnioski radnych przeka�e na sesji Rady Powiatu. Poinformował równie�, �e 
połowa wniosków na sesji rady powiatu dotyczy dróg. 
 
Radny Rurarz Tomasz – poprosił o modernizacj� drogi w Nadziejowie, która nie 
jest drog� ani gminn�, ani powiatow�. Chodz� ni� dzieci do szkoły, ludzie do 
Niekłania Wielkiego. Nale�y tam wywie� �u�lu, poniewa� dzieci ton� w błocie. 
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Pan Burmistrz – w odpowiedzi – nale�y stwierdzi� czyja to jest własno��. 
Gmina nie mo�e wchodzi� na cudz� własno��. 
 
Radny Paweł Ksi��ek – zasugerował radnemu �wierczy�skiemu, aby zwrócił 
uwag� na radzie powiatu, �e drogi robione przez powiat zaraz si� psuj�, 
poniewa� jest zła podbudowa. Dlatego te� zawsze b�dzie taki problem 
powstawał. 
 
Pani Barbara Stachera – Radca Prawny – przypomniała radnym o terminie 
składania o�wiadcze� maj�tkowych. 
 
Na zako�czenie tego tematu, Pan Przewodnicz�cy Rady Miejskiej zwrócił 
uwag� radnych, �e zawiadomienia o dzisiejszej sesji były wysłane do 
wszystkich 35-ciu sołtysów. 	aden z nich na sesj� nie przybył. 
 
Ad pkt 12. 
Z uwagi na wyczerpanie porz�dku Pan Przewodnicz�cy Rady Miejskiej 
Stanisław Pietras ogłosił zamkni�cie obrad sesji dzi�kuj�c wszystkim za udział. 
 
 
 
Protokołowała                                               Przewodnicz�cy Rady Miejskiej 
 
El�bieta Purska                                                         Stanisław Pietras 


